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Supreme Court of Canada Cour supréme du Canada

January 7, 2016 le 7 janvier 2016
ORDER ORDONNANCE
MOTION REQUETE
JESSICA ERNST v. ALBERTA ENERGY REGULATOR

(Alta.) (36167)

COTE JL.:

FURTHER TO THE ORDER dated November 4, 2015, granting leave to infervene to the
Canadian Civil Liberties Association, the British Columbia Civil Liberties Association and the
David Asper Centre for Constitutional Rights;

IT IS HEREBY FURTHER ORDERED THAT:

1. The British Columbia Civil Liberties Association and the David Asper Centre for
Constitutional Rights are each granted permission to present oral argument not exceeding
ten (10) minutes at the hearing of the appeal.

2. The factum of the Canadian Civil Liberties Association will be considered without the need
for oral argument.

3. The Attorney General of Quebec is granted permission to presemt oral argument not
exceeding fifteen (15) minutes at the hearing of the appeal.

A LA SUITE DE L’ORDONNANCE datée du 4 novembre 2015, autorisant 1’ Association
canadienne des libertés civiles, la British Columbia Civil Liberties Association et le David Asper
Centre for Constitutional Rights A intervenir;

IL EST EN OUTRE ORDONNE QUE :
1. La British Columbia Civil Liberties Association et le David Asper Centre for
Constitutional Rights auront chacun le droit de présenter une plaudmne orale d’au plus dix

(10) minutes lors de ’audition de 1"appel.

2. Le mémoire de I’ Association canadienne des libertés civiles sera examiné sans qu’il soit
nécessaire que 1'intervenante présente une plaidoirie orale.
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3. La Procureure générale du Québec aura le droit de présenter une plaldmrle orale d’au plus
quinze (15) minutes lors de I’audition de 1’appel. 3
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